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Rafal Sobolewski
Przewodniczqcy Rady Miasta
Wloclawek

..ti, 
"

Zwracem sig o informacje ilu ucni6w i do jakiego typu szkol oraz z jakich
gn1a" dojehdie do plac6wek o*wi4towycb we Wloelawlsu. Jaki jest liczb*
uczni6w dojeZdizj4cychw stosunku do zamies*al5rch we Wloclawku.
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